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23rd World Orchid Conference
Judge Application Form(WOC評審申請表)
NOTE:  Only registrants can apply to be a judge(只有已完成註冊者始可申請評審資格)
	Name: (名字)
	Registration Number: (註冊編號)

	Gender:□Male □Female (性別: 男，女)
	Passport No: (護照號碼)

	E-mail:
	Citizenship：(國籍 Taiwan)

	Tel:(+886)(電話)
	Fax: (傳真)

	Address: (住址)

	I am □a qualified Orchid Judge □ training to be an orchid judge.(Please tick one)
(我是 □ 合格蘭花評審 □ 培訓成為蘭花評審 請擇一)
Year Qualified as an Orchid Judge(e.g., 1990)                
(始自西元幾年具合格蘭花評審資格，例如: 1990)
Orchid Judging Organisation：(please tick as many as applicable)
(下為各蘭花評審組織/協會，請盡量勾選或填寫)
I am an accredited with the following orchid society or judging organisation
(本人乃下列蘭花協會/評審組織認可之評審)
□ AOS - American Orchid Society (USA)    
□ AOC - Australian Orchid Council (Australia) 

□ DOG - Deutsche Orchideengesellschaft (Germany) 
□JOGA - Japan Orchid Growers Association (Japan) 

□RHS - Royal Horticultural Society Orchid Committee (UK) 
□TOGA-Taiwan Orchid Growers Association (Taiwan)

□Other: (其他，請於下面畫線空白處填寫)
___________________________________________________________________________

	I have been a judge at the following shows in the past 5 years：Please also indicate what role you played in the judging e.g., Organiser, Team Leader, Judge, Steward, Observer, etc.)
(本人於過去5年內，曾於下列展覽/會議/活動中，擔任評審: 並請詳述當時擔任之職銜，例如: 總召、隊長、評審、理事/代表、觀察員或其他)
Name of Show(展覽/會議/活動 名稱)
Date (時間)
Location (舉辦地)
Role (職銜)
範例一：WOC
2017
Guayaquil  
Judge
範例二：APOC13 (registered to go)   
2019
Kuching
Judge


	My special interests and areas of expertise are:

(Please list the Genera of orchids about which you have special knowledge and if you also are qualified to judge exhibits)

本人的特殊興趣/專業領域項目(請填寫於冒號後之空白處) :  
(請列舉出您專精的蘭花屬別，如果您已具有其相關屬別之評審資格)

	Please indicate your preference by writing 1, 2, 3, 4 and 5 next to each choice

.
(請在下列各選項旁邊依據您的偏好順位填寫1,2,3,4至5。)
If you have any particular preferences within each choice (species, sections, hybrids, types of hybrids, etc), please indicate this using the spaces provided. Please be as specific as possible. 
(如果您在各屬中有任何特定偏好，例如:species, sections, hybrids, types of hybrids 與其他，請於後面畫線空白處詳細填寫。請盡可能具體表述。)
We will try to assign you a suitable judging team based on your choices but we cannot guarantee that you will be assigned a team of your choosing.
(我們會盡量根據您的選擇為您安排一個合適的評審小隊，但我們無法保證您將被分配到您選擇的小隊)
□Vandeae                                                                                       
□Catasetinae                                                                                 
□Phalaenopsis                                                                                
□Cypripedioideae                                                                             
□Dendrobiinae                                                                                
□Laeliinae                                                                                    
□Pleurothallidinae                                                                             
□Bulbophyllum                                                                               
□Cymbidiinae                                                                                
□Oncidiinae                                                                                  
□Displays                                                                               
□Floral Arrangements                                                                      
□No Preference (無偏好)                                                                      
□Others  (其他)                                                                              

	I undertake to observe the rules and regulations for judging at the 23rd World Orchid Conference, as published from time to time by the organisers, including those set out in the Judging Handbook.
(本人承諾願意遵守大會隨時公佈的第23屆世界蘭花大會的評審規則和規定，包括評審手冊中的規定。)
Signature:                          (簽名)
Date:                 (日期)


Note: 1. The deadline for application: Dec. 31st , 2020. (申請截止時間：2020.12.31)
2. After receiving your form, we will contact you before Feb. 28th., 2021.
If you don’t receive any reply, please contact us.
(收到您的申請後，我們將於2021.02.28前聯繫您，若此期間未接到任何回覆，請務
必聯繫我們。)
  3.Submitting application does not mean you become a Judge. If you have any 
question,please contact us.
       (評審資格申請後需經大會審核並正式回文方能確認資格，是故只進行此申請表不表示
       已具評審資格，如有任何疑問敦請聯繫我們，將竭誠為您解答。)
23rd World Orchid Conference in 2021
Executive Secretary of Judging Committee

E-mail: judge@woc23.com  (Donna Chou)   
Fax: +886-6-6830625
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